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SLOVENSKO: Analytik globálnych trendov a lekár Juraj Mesík v relácii televízie TA3 Tak
takto vysvetlil súvislosti medzi mierou zaočkovanosti a počtom nakazených, resp. úmrtí na
ochorenie Covid – 19. Existuje jednoznačná korelácia medzi očkovaním a mierou pozitívne
testovaných?

Z témy pandémie a očkovania sa podľa Mesíka stal v súčasnosti takmer až náboženský fenomén. Na
jednej strane veľké množstvo podporovateľov, a na strane druhej približne rovnaké množstvo
odporcov. Tí sa boja buď nežiadúcich účinkov, ktoré stále nie sú preskúmané, ale sa na odpor stavajú
preto, že ich štát do niečoho núti.

Samotný Mesík považuje vakcináciu skôr za politický a komerčný projekt. Vysvetľuje to tak, že na
vývoj vakcín sa použili miliardy eur a dolárov. Nie je možné teraz povedať verejnosti, že to boli
zbytočne vyhodené peniaze. Vyrobené vakcíny je jednoducho potrebné minúť.

Vzájomný vzťah medzi vysokou mierou zaočkovanosti a mierou ochrany obyvateľstva pred
ochorením, resp. umieraním podľa lekára neexistuje. Existuje viacero krajín, v ktorých je
vysoká miera zaočkovanosti a rovnako vysoká miera úmrtnosti a naopak, sú krajiny, kde je
zaočkovanosť nízka a ľudia tam na Covid nezomierajú do takej miery. Ako príklad uviedol krajiny ako
Mongolsko či Veľkú Britániu na jednej strane (cca 60% zaočkovaných ľudí), a na druhej strane
Kazachstan (14%) či Južná Afrika. V Kazachstane v porovnaní so susedným Mongolskom je 4-
násobne nižšia miera zaočkovanosti a osemnásťnásobne nižsia miera úmrtnosti. Tu jednoznačne
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vidno, že korelácia medzi očkovaním a úmrtnosťou neexistuje.

Počet ochorení či úmrtnosť na Covid podľa lekára skôr so sezonalitou (ročným obdobím) a najmä
s hladinou vitamínu D v krvi. Čím menej vitamínu D, tým vyššia je chorobnosť a úmrtnosť. Do
istej miery vakcíny samozrejme fungujú, zatiaľ však nedokážeme posúdiť, aký silný je ich
ochranný účinok. Vylučuje však, že by zaberali na 80-90% tak, ako to „predávajú“ farmafirmy či
politici.

Vakcínam neveria ani mnohí lekári. Mesík túto nedôveru vysvetľuje tým, že najmä lekári si
uvedomujú, že vakcíny sú „šité horúcou ihlou. Tie vakcíny sú stále experimentálne. Čo sa tu
na tejto planéte deje je jeden masový experiment s podávaním experimentálnych vakcín,
ktoré neprešli testovaním, ktorým prechádzali vakcíny v minulosti,“ informoval Mesík.

Povinné očkovanie. Áno či nie?

Práve preto je otázka povinného očkovania experimentálnou vakcínou skôr otázkou pre právnikov,
ako pre lekárov. Podľa Mesíka je povinné očkovanie „ďaleko za hranou toho, čo je
prijateľné.“

Ak by išlo o vedecky overené a bezpečné vakcíny, o povinnom očkovaní by možno nepolemizoval. Ale
pýta sa, prečo by sme mali masovo očkovať experimentálnymi vakcínami, keď Covid vieme úspešne
liečiť Ivermektínom?

Navyše zdôrazňuje, populácia je dnes vďaka premoreniu už omnoho imúnnejšia, ako to bolo
napríklad na jeseň minulého roku. Za to vďačíme prirodzenému kontaktu s vírusom, ktorý vyvoláva
omnoho komplexnejšiu imunitnú odpoveď ako vakcína. Kým vakcína sa sústredí len na jeden
špecifický antigén, pri prirodzenom kontakte organizmu s vírusom dochádza k stretu s celým
komplexom antigénov, ktoré vírus so sebou nesie. Aj preto je otázka významu očkovania stále otázna.

Pozrite si video:


